

(Untuk Kegunaan Orang Bukan Islam Sahaja)

Tarikh Rumah Terbuka dan Pembaktian Diumumkan untuk Bait Suci Bangkok Thailand Elder Ronald A. Rasband akan membaktikan bait suci

Presidensi Utama Gereja Yesus Kristus Orang Suci Zaman Akhir telah mengumumkan tarikh rumah terbuka dan pembaktian untuk [Bait Suci Bangkok Thailand](#).



Rumah terbuka awam akan bermula pada hari Jumaat, 1 September dan diteruskan sehingga Sabtu, 16 September, tidak termasuk hari Ahad. Bait Suci Bangkok Thailand akan dibaktikan pada hari Ahad, 22 Oktober, dalam dua sesi, 10 pagi dan 1:30 petang. Elder [Ronald A. Rasband](#) Kuorum Dua Belas Rasul akan mengetuai pembaktian.

Sebelum rumah terbuka umum, hari media akan diadakan pada hari Isnin, 28 Ogos. Tetamu yang dijemput juga akan melawat Bait Suci Bangkok Thailand dari Selasa, 29 Ogos, sehingga Khamis, 31 Ogos.

Sesi pembaktian akan disiarkan kepada semua unit di daerah Bait Suci Bangkok Thailand. Butiran tambahan mengenai pembaktian bait suci akan diumumkan secara tempatan apabila acara itu mendekati.

Bekas Presiden Gereja [Thomas S. Monson](#) mengumumkan Bait Suci Bangkok Thailand pada April 2015. Pembinaan bermula pada Januari 2019 dengan [upacara pecah tanah](#).

Misionari Orang Suci Zaman Akhir pertama tiba di Thailand pada tahun 1854, tetapi kerja misionari tidak bermula dengan bersungguh-sungguh sehingga tahun 1960-an. Bangunan pertemuan pertama

dibaktikan pada tahun 1974. Hari ini, [Thailand](#) mempunyai lebih daripada 23,000 Orang Suci Zaman Akhir dalam lebih kurang 40 jemaah. Ini akan menjadi bait suci pertama di negara ini.

Orang Suci Zaman Akhir melihat bait suci sebagai rumah Tuhan dan tempat-tempat penyembahan yang paling kudus di bumi. Bait suci berbeza dengan bangunan pertemuan Gereja (gereja). Semua dialu-alukan untuk menghadiri penyembahan hari Ahad dan aktiviti mingguan lain di tempat pertemuan tempatan. Di bait suci, ahli-ahli Gereja Yesus Kristus yang beriman mengambil bahagian dalam upacara agama kudus yang menyatukan keluarga selamanya, menggalakkan mereka untuk menjalani kehidupan yang berakhlak mulia dan mengikuti Yesus Kristus. Ahli-ahli melaksanakan tatacara ini bagi diri mereka dan bagi pihak nenek moyang yang mati yang tidak dapat mengambil bahagian semasa hidup.